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16 November 2015 

 

An Act to Amend the Pension Benefits Act was proclaimed into force on November 16, 2015.  The 

amendments will enable the Superintendent of Pensions to move from the paper filing of prescribed 

forms to an online paperless information submission process for the purposes of administering the 

Pension Benefits Act. 

 

The new online paperless information system will be available shortly.  In the interim, the forms 

currently on the FCNB website are the forms provided by the Superintendent of Pensions for the 

purposes of the Pension Benefits Act. 

 

 

 

 

16 novembre 2015 

 

Une loi modifiant la Loi sur les prestations de pension est entrée en vigueur le 16 novembre 2015. Les 

modifications permettront à la surintendante des pensions de remplacer le système existant de dépôt 

des formules prescrites sur papier, par un système de dépôt de renseignements entièrement 

électronique aux fins d’application de la Loi sur les prestations de pension. 

 

Le nouveau système de dépôt de renseignements sans papier sera bientôt disponible en ligne. Dans 

l’intervalle, les formulaires prévus par la Loi sur les prestations de pension sont fournis par la 

surintendante des pensions sur le site Web de la FCNB.  

 

 


